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Svar på interpellation om Utvecklande av förstalinjeverksamhet 
för barn och unga med psykisk ohälsa 

I en interpellation till mig ställer Jonas Strand (S) frågan kring varför första-

linjeverksamheten för barn- och unga med psykisk ohälsa inte införts i fler kommuner samt 
hur tidsplanen ser ut för att införa denna verksamhet i hela Halland. 

Den 1 april 2021 startade vi upp verksamheten i Psykiatrins regi med två utbudspunkter, 

Halmstad och Kungsbacka. Detta efter ett beslut i Regionstyrelsens hälso- och 

sjukvårdsutskott. Uppstarten baserades på en beräkning utifrån antal barn i Halland samt 
deras uppskattade vårdbehov. Verksamheten finansierades med 10 Mnkr. Enligt beslutet 
ska även en utvärdering av verksamhet, ekonomi och ägandeskap ske efter tre år.  

Vi har sedan uppstarten sett att behovet varit större än de ursprungliga beräkningarna 

varvid vi successivt utökat verksamheten till att även finnas i Varberg, efter att vi fått 

ytterligare finansiering för detta. Verksamheten i Varberg kommer vara i full drift efter 
årsskiftet.  

Vi ser att verksamheten är en mycket viktig del i att möta barn- och unga med psykisk 

ohälsa tidigt och på rätt vårdnivå. I vilken utsträckning och vilken form verksamheten ska 

finnas framöver behöver den utvärdering som Hälso- och sjukvårdsutskottet beslutat om 
att ge vägledning om, men vi avser fortsätta att vidareutveckla verksamheten i länet. 

 

 

Lars Gustafsson (KD) 

Ordf. Driftnämnd Psykiatri. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


